
Referat bestyrelsesmøde den 09.11.22 kl. 19.30  
Mødet holdes på skolen  

Tilstede: Karoline, Nikolaj, Julie, Jonas, Morten, Ronni, David, Jan, Jehan, 
Lærerrep: Louise
Afbud: Maj-Britt, Margit, Jesper.

 
19:30 - Sidste nyt
Intet nyt.
19:40 - Nyt fra Børnehuset ved Nicolaj.
Nicolaj har fremsendt status før mødet.
Der er startet 2 nye børn. Flere på vej. Det ser fornuftigt ud indtil videre frem til aug 23.
Økonomi er i denne tid en vigtigere del af forældres beslutning om valg af børnehave/vuggestue.
Kan blive aktuelt at kigge på skole Bus på et senere tidspunkt hvis behovet ændrer sig.

19:50 - Nyt fra skolen ved Karoline.
Karoline har fremsendt status før mødet.
God oplevelse med vores nye tilsynsførende. Ligeså en god dag med skoleindskrivningen.
Dialog omkring plan for optagelse af nye elever. Karoline har beslutningsretten på optagelse af 
nye elever.
20:05 - Forældreudvalg ved Karoline og Nicolaj
Karoline og Nicolaj har drøftet forskelligt. Bl.a drøftet sponsorudvalget, indsatsen skal evt. 
forstærkes  ifht. ansøgning efter midler.
Det besluttes at afholde planlægningsmøde omkring "Masterplanen" - planen for de kommende 5-
7 år. Lørdag 25. marts 2022 - 9.00-15.00. Deltagere er bestyrelsen, Karoline og Nicolaj.

20:30 - Pause
20:35 - Økonomi ved Jan

- Status: Jan oplyser økonomi er status Quo. Rammer plet. 
- budget: Jan har endeligt budgetskema. Karoline og Nicolaj er ved at udfylde. Møde Jan, 

Karoline og Nicolaj afholdes på tirsdag ifht budgetoplæg. Derefter planlægges kort 
teamsmøde hvor budgetoplæg præsenteres for bestyrelsen - 21/11/22 kl. 19.00 til 19.30. 
Karoline indkalder.

20:50 - Fjernvarme til Vammen
Friskolen giver positiv tilkendegivelse ifht. ønske om at blive tilsluttet fjernvarme.

20:55 - Eventuelt.
Ronni spørger efter udmelding om 1. skoledag aug. 2022. Karoline vender tilbage. Skal besluttes 
om vi skal følge kommunens 7 uger i 2023.

21:00 - Tak for i aften



Vammen den 09-11 2022.

Referent: Morten Lange

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:


